

COMMUNIQUE RADIO/PRESSE

05 MAI 2025

COMMUNIQUE N° 622/C/MINTP/SG/DCT/CAO/CEA1/NS/2025 DU 05 MAI 2025 PORTANT PUBLICATION DU RÉSULTAT DU DOSSIER DE CONSULTATION SUIVANT AUTORISATION DE GRÉ À GRÉ N° 02368-25/L/PRC/MINMAP/SG/DGMI/DMTR/EECA DU 09/04/25 POUR LA SURVEILLANCE, LE CONTRÔLE TECHNIQUE ET GEOTECHNIQUE DES TRAVAUX D'ENTRETIEN DES SECTIONS DE ROUTE : MBENGWI - OSHUM (INTER N6) - ACHA JUNCTION - ANDEK ACHA JUNCTION - NJIKWA - EKOH - ANDEK - WIDIKUM Y COMPRIS BRETELLE NJIKWA - NKUTIN - IKWERI, 117 KM DANS LE DÉPARTEMENT DE LA MOMO, RÉGION DU NORD-OUEST.

FINANCEMENT : Budget du MINTP - Ligne Fonds Routier - Exercices 2025 et suivants.

Le Ministre des Travaux Publics communique :

Conformément aux dispositions du Dossier de Consultation suivant autorisation de gré à gré N° 02368-25/L/PRC/MINMAP/SG/DGMI/DMTR/EECA du 09/04/25 pour la surveillance, le contrôle technique et la surveillance des travaux d'entretien des sections de route : Mbengwi - Oshum (Inter N6) - Acha Junction - Andek Acha junction - Njikwa - Ekoh - Andek - Widikum y compris bretelle Njikwa - Nkutin - Ikweri, 117 km dans le Département de la Momo, Région du Nord-Ouest, le résultat dudit Dossier de Consultation se présente comme suit :

SOUSSIONNAIRE RETENU							
Lot	Tronçon	Type de prestation	Nom et Adresse du Bureau d'Etudes Techniques retenu	Montant TTC du lots de l'ouverture des plis (en FCFA)	Montant TTC Corrigé (en FCFA)	Note globale	Observation
Unique	Mbengwi - Oshum (Inter N6) - Acha Junction - Andek Acha junction - Njikwa - Ekoh - Andek - Widikum y compris bretelle Njikwa - Nkutin - Ikweri	contrôle et surveillance	INTEGRATED ENGINEERING ASSOCIATES (IEA) P.O. Box Bamenda Tél : 677 622 199/ 677 878 000	298 909 665	298 909 665	81,8	Délai d'exécution : 30 mois. Offre financière la mieux disante

SOUSSIONNAIRES NON RETENUS		
N°	Noms des Bureaux d'Etudes Techniques non retenus	Motifs d'élimination
1	UNIVERSAL CONSULT LIMITED	Absence de Caution de Soumission
2	WILLIAM Fru and Parthers Ingénieurs-Conseils	Absence de Caution de Soumission

Le Directeur Général du Bureau d'Etudes Techniques attributaire est invité à se présenter dès publication du présent Communiqué à la Direction des Contrats du Ministère des Travaux Publics pour la souscription de son projet de Marché.

Le présent Communiqué sera enregistré et publié partout où besoin sera.

Yaoundé, le



RADIO/PRESS RELEASE

05 MAI 2025

PRESS RELEASE No. 622/C/MINTP/SG/DET/CAO/CEA1/NS/2025 OF

TO PUBLISH THE RESULT OF THE CONSULTATION BY MUTUAL AGREEMENT FOLLOWING AUTHORISATION No.02368-25/L/PRC/MINMAP/SG/DGMI/DMTR/EECA OF 09/04/25 FOR THE SUPERVISION, TECHNICAL AND GEOTECHNICAL CONTROL OF MAINTENANCE WORKS ON THE FOLLOWING ROAD SECTIONS: MBENGWI - OSHUM (INTER N6) - ACHA JUNCTION - ANDEK ACHA JUNCTION - NJIKWA - EKOH - ANDEK - WIDIKUM INCLUDING NJIKWA - NKUTIN - IKWERI RAMPS, 117 IN THE MOMO DIVISION, NORTH-WEST REGION.

FINANCING: MINTP Budget- Road Fund Line, FINANCIAL YEAR 2025 e et Seq.

The Minister of Public Works hereby informs the public that:

In accordance with provisions of the consultation by mutual agreement following Authorisation No. 02368-25/L/PRC/MINMAP/SG/DGMI/DMTR/EECA of 09/04/25 for the supervision, technical and geotechnical control of maintenance works on the following road sections: Mbengwi - Oshum (Inter N6) - Acha Junction - Andek Acha junction - Njikwa - Ekoh - Andek - Widikum including Njikwa - Nkutin - Ikweri ramps, 117 km in the Momo Division, North-West Region, the result is as follows

SUCCESSFUL TENDERER							
Lot	Road section	Type of services	Names and addresses of the selected Technical Consulting Firms	Amounts in CFAF read at the opening of tenders including all taxes	Reviewed amount in CFAF including all taxes	Overall rating	Remarks
Single	Mbengwi - Oshum (Inter N6) - Acha Junction - Andek Acha junction - Njikwa - Ekoh - Andek - Widikum including Njikwa - Nkutin - Ikweri ramps, 117 km	Control and supervision	INTEGRATED ENGINEERING ASSOCIATES (IEA) P.O. Box Bamenda Tel.: 677 622 199 677 878 000	298,909,665	298,909,665	81,8	Time frame: 30 months. Lowest financial bid

UNSUCCESSFUL TENDERERS		
No.	Unsuccessful Technical Consulting Firms	Reasons for disqualification
1	UNIVERSAL CONSULT LIMITED	Absence of bid bond
2	WILLIAM Fru and Parthers Ingénieurs-Conseils	Absence of bid bond

The General Manager of the successful Technical Consulting Firm shall report to the Department of Contracts of the Ministry of Public Works, upon publication of this press release, in order to sign their draft Contract.

This press release shall be registered and published wherever need be. 05 MAI 2025
Yaounde, _____



Emmanuel NGANOU D.